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Demeter Márta országgyűlési képviselő asszony
részére

Magyar Szocialista Párt képviselő csoportja

Budapest
2015 . május 27 .

PARLF-MIN/205/2 (2015 )

Tisztelt Képviselő Asszony!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésében foglaltak
szerint a hozzám intézett, „Most tényleg megbeszélünk egymással, miel őtt döntéseke t
hoznak? ” című , K/4726. számú írásbeli kérdésére az alábbi választ adom .

2010 óta a Kormány határozott célja, hogy a választópolgárokat bevonja a döntése k
meghozatalába, illetve kikérje a véleményüket a nemzet egészét érint ő kérdésekben.
Eddig négy nemzeti konzultációra került sor . 2010 szeptemberében a nyugdíjasoka t
érintő konzultáció zajlott, 2011 februárjától az Alaptörvénnyel kapcsolatba n
kérdeztük a választópolgárokat; 2011 májusától Szociális Konzultációt folytatott a
Kormány, 2012 májusában pedig gazdasági konzultáció indult . Jelenleg két témában
zajlik konzultáció : a bevándorlással kapcsolatos kérdésekben és az internetet érintő
ügyekben .
Mint bizonyára Képviselőtársam is tisztában van vele - a nemzeti konzultáció egyik
lényege az anonimitás . A Kormány azért kérdezi meg az emberek véleményét, mert
ennek tudatában képes felel ős döntést hozni .
Szeretném megnyugtatni, a Kormány tagjai ki fogják tölteni a konzultációs űrlapot és
vissza is fogják küldeni . Egyúttal szeretnék bátorítani minden magyar
választópolgárt - köztük természetesen Képvisel őtársamat is -, hogy tegyen így é s
vegyen részt a nemzeti konzultációban .

Tisztelettel :

1055 Budapest, Kossuth Lajos tér 1–3 Tele on o í0r, 1i 795 3079 Far (IC-3 1) '95 0381
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Dr. Harangozó Tamás országgyűlési képviselő úr
részére

Magyar Szocialista Párt képviselő csoportj a

Budapest
2015 . május 27.

PARLF-MIN/205/3 (2015)

Tisztelt Képviselő Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésében foglaltak
szerint a hozzám intézett, „Most tényleg megbeszélünk egymással, miel őtt döntéseke t
hoznak?” című, K/4726. számú írásbeli kérdésére az alábbi választ adom .

2010 óta a Kormány határozott célja, hogy a választópolgárokat bevonja a döntése k
meghozatalába, illetve kikérje a véleményüket a nemzet egészét érint ő kérdésekben.
Eddig négy nemzeti konzultációra került sor. 2010 szeptemberében a nyugdíjasoka t
érintő konzultáció zajlott, 2011 februárjától az Alaptörvénnyel kapcsolatba n
kérdeztük a választópolgárokat; 2011 májusától Szociális Konzultációt folytatott a
Kormány, 2012 májusában pedig gazdasági konzultáció indult . Jelenleg két témában
zajlik konzultáció : a bevándorlással kapcsolatos kérdésekben és az internetet érint ő
ügyekben .
Mint bizonyára Képviselőtársam is tisztában van vele - a nemzeti konzultáció egyik
lényege az anonimitás . A Kormány azért kérdezi meg az emberek véleményét, mert
ennek tudatában képes felel ős döntést hozni .
Szeretném megnyugtatni, a Kormány tagjai ki fogják tölteni a konzultációs űrlapot és
vissza is fogják küldeni . Egyúttal szeretnék bátorítani minden magya r
választópolgárt - köztük természetesen Képvisel őtársamat is -, hogy tegyen így é s
vegyen részt a nemzeti konzultációban .

Tisztelettel :

1055 SuLlepest, Kossuth Lajos te, .-3 Telefon (05 1'I 795 '90 9 Fa 0O '5 795 0551
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Kövér László elnök úr
részére

Magyar Országgyű lés

Budapest 2015 . május 27 .

PARLF-MIN/ 205/4 (2015)

Tisztelt Elnök Úr !

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 2 .
melléklet 43 . pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm
Demeter Márta és Dr. Harangozó Tamás (MSZP) országgyűlési képviselők „Most
tényleg megbeszélünk egymással, mielőtt döntéseket hoznak?” című, K/4726. számú
írásbeli választ igénylő kérdésükre adott válaszomat .

Tisztelettel :

12[55 Budapest, Kossuth Lftl , ier 1
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